
Je tudi mesec žensk, deklet, mater. Z 
majhno zamudo, pa vendar, čestitke za vse 
pretekle praznike.

In veliko pirhov, veselja ter osebne sreče 
ob praznovanju Velike noči. m

afifin Pintoii/Maver, predscdiiik sveta KK

/ vr

informator krajevne skupnosti Mokronog, marec 1997, leto 2. št. 3.

Na referendumu, 8. decembra 1996. smo 
izglasovali krajevni samoprispevek. Naše želje 
in potrebe po napredku so kronane z razumom 
in mo-drostjo. Sedaj nas čaka trdo delo. S 
skupnimi močmi bomo izvajali tiste naloge, ki 
smo jih skupaj opredelili v petletnem programu. 
Na nekaterih območjih so najbolj "zagreti" že 
imenovali gradbene odbore, ki sedaj hitijo 
zbirati vso potrebno dokumentacijo.

Kdor prej pride - prej melje, pravijo! To je 
res. Res pa je tudi, da je program del KS, ki ga v 
tej številki Mokronajzarja objavljamo, sprejet in 
da od njega ne borno odstopali. Nič zamujenega 
torej, saj tudi občinski proračun še ni sprejet.

Poleg izvajanja programa nas čaka še 
vrsta drugih opravil in nalog. Člani sveta želimo 
prisluhniti tudi željam in potrebam, ki jih s 
programom nismo mogli predvideti, odkriva pa 
jih naš vsakdanjik.Če jih le nekaj naštejem:

-varnost na ulicah Mokronoga ob 
semanjih dnevih,

-vzdrževanje makadamskih cest in 
bankin ob asfaltiranih lokalnih cestah, 

-obnavljanje lokalnih mostov,
-divje plakatiranje,
-kulturni utrip krajevne skupnosti 
-sodelovanje z osnovno šolo in cerkvijo, 
-pogojiza delovanje knjižnice 
-in še marsikaj, kar bo potrebno 

dogovoriti, urediti, izboljšati, spraviti na višjo 
raven. Volje in pripravljenosti za delo nam 
vsekakor ne manjka.

Mesec marec je mesec, ko se prebudi 
narava. Je mesec ljubezni, mesec novih



MOKRONAJZAR
IZ DELA SVETA 
KRAJEVNE SKUPNOSTI
Spoštovani bralci.
To rubrika vas želi na najkrajši način seznaniti z delom sveta KS. 
Marsikdo med vami bo menil, da so nekatera dogajanja zapisana s 
preškrtimi stavki, da pa nekaterih sploh ne bi bilo potrebno zapiso
vati, posebej še, če so medtem že dosegla drugo kakovost ali obliko. 
Imate prav! Verjetno pa se boste kljub temu strinjali, da je iz načina 
razvidna vsa pestrost delovanja krajevne skupnosti. Zaradi tega smo 
se tako odločili. Zdi se nam prav, da veste, koga od članov sveta ni 
bilo na seji in kdo je sodeloval "od zunaj”. Dnevne rede smo načrt
no izpustili, ker so razvidni iz sklepov. Ravno tako ne navajamo 
nobenih razprav oziroma le tam, kjer je to potrebno zaradi 
razumljivosti. Pri tem nas je vodilo tudi to, da ima vsakdo, ki ga kak 
problem posebej zanima, vse možnosti za podrobne informacije na 
izvoru samem.

PISARNA KS MOKRONOG
je odprta za stranke 

vsak ponedeljek od 13. do 16. ure 
in vsako sredo od 9. do 11. ure.

Oh ponedeljkih ho uradoval tudi predsednik KS,g. Anton Maver.
________ _______ Tel, št. KS je 49-015_________________

■■ Izredna seja sveta KS
je bila 16.decembra 1996. ob 18. uri.
Izostanek sta opravičila Vinko Vrabec in Anka Zaje.
Na seji so sodelovali še Mojca Vovk, preds.volilne komisije, Ivan 
Vovk, obč.svetnik ter Slavko Žnidaršič in Rafko Bijec, strok, 
sodelavca KS.
SKLEPI:
1. Program referenduma je sprejet.
Od 1.343 volilnih upravičencev jih je prišlo na volišče 844 oziroma 
62,84%.
ZA program referenduma je glasovalo 481 udeležencev ali 57%. 
PROTI je bilo 338 udeležencev ali 40,05%.
NEVELJAVNIH glasovnic je bilo 25 ali 2,95%.

Rezultati po posameznih voliščih:
volišče udeležba za proti neveljavnih
1. Gl) Mokronog 58,06% 35.94% 60.50% 3.56%
2. Kraj.urad Mok. 59,23% 51.42% 44,53% 4.05%
3. GD Beli Grič 73,73% 79.89% 18.39% 1.72%
4. Gor. 1 .aknice 66,17% 80.68% 18,18% 1.14%
5. Sv.Vrb 73,97% 79,63% 18,52% 1,85%
2. V nadzorni odbor KS so imenovani:
- Ivan Vovk, predsednik
- Mojca Vovk in Jože Hočevar, člana.
3. Osnutek programa za leto 1997 pripravijo: Slavko 
Žnidaršič, Peter Deu, Anton Maver, Franci Kos, Marjan Bale in 
Tončka Borštnar.
d. Sestanek gospodinjstev iz Starega trga št. 25., 27., 29.,
31. in 33., na katerem naj bi se dogovorili o priključitvi odlokov 
na javno kanalizacijo, bo v najkrajšem času sklical g. Jure Žlajpah. 
5. Za novoletno obdaritev predšolskih in šoloobveznih otrok bo 
KS prispevala 120.000 sit.

■1 6.seja
je bila 16.dec. 1996., ob 17. uri.
Na seji so bili tudi: Ciril Metod Pungartnik - župan občine Trebnje, 
Majda Ivanov - obč. uprava, Ivan Vovk - obč.svetnik, Mojca Vovk - 
predsednica volilne komisije, Alfonz Tratar - pravnik, Slavko 
Žnidaršič in Rafko Bijee.
SKLEPI

1. Program naložb za leto 1997. v 000
predvidena iz sredstev iz sredstev prispevek

vrednost KS občine obč trnov

1. Vzdrž.dela v kult.domu 500 500 - -

2. Ureditev el.napel, v kult. d. 500 500 - -
3. Cesta Slepšek - Čož
4. Pločniki in kahliranje

1.750 1.000 550 200

Deu-pokopališče-lskra
5. Zamenjava ostrešja na

10.000 4.500 5.500 ■

mežnariji S v. Vrh 780 500 - 280
6. Kanalizacija Slepšek 810 650 160
7. Cesta Log 2.680 1.300 860 520
8. Solin, progr. društev 400 400 - -
9. Sofin. kult. in šport. prir. 400 400 - -
10.C. Smetovšče-Sp.Priča 2.740 1.300 900 540
11. Stroški delovanja KS 5.980 5.980 - *

SKUPAJ: 26.540 17.030 7.810 1.700
S pripravljalnimi deli (projektna, lokacijska, gradbena doku
mentacija in podpisovanje pogodb s krajani za soudeležbo) bomo 
začeli takoj, sicer pa, ko bo sprejet proračun občine.
2. Sklene se najemna pogodba s POD Jieli Orič in 
Silvestrom Savškom za del zemljišča v useku ceste na B.Griču. 
Najemna pogodba velja za 20 let, najemnine ni, najemni stranki pa 
morata v tem času redno vzdrževati površino in skrbeti za čistočo.
3. Sklene se najemna pogodba z Elektro-Celje, PE Krško za 
del zemljišča v useku ceste na B.Griču, kjer bo možno skladiščiti 
drogove.
d. Prometna varnost oh sejemskih dnevih je slaba.
Prodajalci naj bi stojnice pomaknili navzgor po trgu. Za predlog, da 
bi na semanji dan promet preusmerili po obvoznicah, je treba pri
dobiti mnenje občinskih oziroma republiških pristojnih služb.
5. Kako cesto “za zidom ” (dvorišče Iskre) odpreti za javni 
promet ? - je vprašanje, ki je še vedno aktualno in nerazjasnjeno. 
Zadolžena ekipa se trudi v tej smeri.
6. Društvo upokojencev Mokronog se že nekaj mesecev ne 
more odločiti ali bi dali en prostor v svojem domu v najem matični 
knjižnici. Mnenje sveta je, da bi bila to dobra rešitev, posebno še, 
ker upokojenci tega prostora praktično ne uporabljajo, po drugi 
strani pa bi kraj s tem veliko pridobil.

■■■ 7. seja
je bila 27.jan. 1997. oh 17.uri.
Odsotna Peter Deu in Vinko Vrabce.
Sodelovali so tudi: Branko Janežič in Ivan Vovk - obč.svetnika ter
Slavko Žnidaršič in Rafko Bijee
SKLEPI:
I Kljub temu, da občinski proračun še ni sprejetje treba s 
pripravljalnimi deli za dogovorjene naložbe iz programa samo
prispevka pohiteti. (Postopki za cesto Smetovšče - Sp.Priča že teče
jo).
2. Akcija za razširitev ceste od Hribarja do meje s KS 
Trebelno finančno še ni zaključena. Na izrednem sestanku 
predsednikov KS Trebelno in KS Mokronog ter vodjem OOP, g. 
Velečičem, je bilo dogovorjeno da si bosta nepokrite stroške v viši
ni 300.000 sit razdelili na polovico obe krajevni skupnosti.
3. Zabojnika za smeti, ki stojita na dvorišču ge.Obaha in v 
peskokopu Ostrožni k, bosta prestavljena na že določen prostor pred 
mokronoško pošto, drugi pa na vhod v usek na Belem Griču.
d. Pritožba g.Sonje Ponikvar ir. Martinje vasi v zvezi s 
poškodovanjem mostu, po mnenju komisije, ni utemeljena.
Komisija KS si je most ogledala in ugotovila, da sam most ni na 
novo poškodovan, razpoke v kamniti ograji pa so že tako stare, da 
so poraščene z mahom. Zadeva je kljub temu dana v presojo občin
ski pravni službi.
5. Urejevanje potoka Laknica - Občinski svet Trebnje je
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7.8. 19%. v ta namen odobril trem posameznikom 600.000 sit. 
Denar še ni nakazan. Intervenirati!
6. Popravilo mostu v Terusu, ki ga zahtevajo vaščani Martinje 
vasi, je nujno. Takoj je treba zagotoviti varen prehod, v najkrajšem 
času pa izdelati predračun za obnovitev. (Med tem časom je to že 
storjeno. Akeija teče naprej v smeri, da bi se leseni hrbet mostu 
zamenjal z betonskim).
7. Prošnja Antonije Jerin z Žalostne gore za posutje lokalne 
poti je upravičena. KS bo financirala dovoz gramoza, vendar ne več 
kot I0m(. (Že izvedeno!)
S. Prošnji Darka Lokarja iz Gorenje vasi, da se odcepi od 
mokronoške KS, svet KS ne nasprotuje. V zvezi s postopkom pa 
naj se zainteresirani obrne na občinsko pravno službo. KS mu bo v 
okviru svojih pristojnosti pri tem pomagala.
9. Prošnja z.a pomoč pri popravilu mostu v D. Laknieah. 
Komisija je na ogledu mostu ugotovila, da je obnova nujna. 
Predlaga, da KS plača stroške za 5 ur dela z rovokopačem, ter plača 
račun za 3 betonske mreže, I0m3 gramoza in 30 vreč cementa. 
Predlog mora potrditi še svet KS.
10. Prošnjo Jožeta Peterleta in drugih krajanov iz 
D.Laknic za sofinanciranje rekonstrukcije njihove ceste, je svet 
obravnaval, vendar jo zaradi drugih, še bolj perečih potreb in 
zahtev, ni uvrstil v letošnji program. Krajani sc kljub temu lahko 
organizirajo in pripravijo vso potrebno dokumentacijo.
//. Prošnja gradbenega odbora za cesto Smetovšče- 
Sp.Priča bo uresničena skladno s programom naložb v KS 
Mokronog za leto 1997. seveda, če bo sredstva zagotovil tudi 
Občinski svet v občinskem proračunu. (Gradbeni odbor je v tem 
času že podpisal pogodbe s krajani).
12. Mokronog - samostojna občina je želja skupine krajanov. 
Svet KS ne nasprotuje pobudi, vendar je potrebno za resno dogo
varjanje pripraviti projekcijo pozitivnih in negativnih posledic, 
kakor tudi inventuro dejanskih možnosti. V ta namen bo Svet KS 
organiziral posebno sejo, na katero bo povabil strokovnjake z min
istrstva za lokalno samoupravo, župana občine Škocjan in še koga, 
ki ima s tega področja izkušnje.

■■1 8. seja
je bila 10. marca 1997. ob 19. uri
Izostanek sta opravičili Tončka Borštnar in Anka Zajc.
Na seji so sodelovali še: Janežič Branko, Peter Kolenc, S.Žnidaršič 
in R.Bijcc.

FINANČNO POSLOVANJE KS V LETU 1996 
Prihodki:
Presežki iz prejšnjega leta 48.072.74
Prihodki od prispevkov občanov 6.196.522,00
Prihodki od uporabe mestnega zemljišča 6.473.424.50
Prihodki od davka od premoženja 900.909.00
Prihodki iz proračunov 360.100.00
Prihodki od lastne dejavnosti (sejmišče, pokop.uprava) 1.755,420,00
Prihodki od obresti 17.622,64
Drugi prihodki 465.366,00
SKUPAJ 16.217.476,88

Odh talki:
Porabljeni material 
Porabljena električna energija 
Proizvodne storitve drugih 
Neproizvodne storitve drugih 
Amortizacija osnovnih sredstev 
Drugi materialni odhodki 
Storitve Agencije zn plačilni promet 
Povračilo prevoznih stroškov 
Pomočo in dotacije 
SKUPAJ

Negativna razlika med prihodki in odhodki je 682.877,28 sit. 
Nastala je zaradi presežka planiranih stroškov pri polaganju kanal

izacije na Sv.Florijanu. Navedeni znesek se bo poravnal v letu 1997 
iz prispevkov za uporabo mestnega zemljišča.
2. Ureditev lokalne ceste v Hrastovici, kakor predlagata Anita 
Hočevar in Martina Škoporc, je v letošnjem letu, žal, neizvedljivo. 
Če bi sc krajani odločili opraviti zemeljska dela že letos (kar bi bilo 
dobro!), bi Svet KS lahko prispeval za 60m3 gramoza in za 
nakladanje, asfaltna prevleka pa bi prišla na vrsto naslednje leto.
3. Smučarski sekciji I VI) Partizan je odobreno KRUHU) sit kot 
pomoč pri izvedbi smučarskega tečaja za otroke.
4. Asfaltiranje ceste na liačju, za kar prosi Darko Lokar iz 
Gorenje vasi, trenutno ni uresničljivo. KS Mokronog bi eventualno 
lahko sofinancirala polaganje asfaltne prevleke na tistem delu ceste, 
ki teče po njenem ozemlju in to po dosedanjih kriterijih, kar 
pomeni 7% od vrednosti.
5. Za popravilo ceste v Srednjih Laknieah (P. Mikee(R. in J. 
Metelko(M. Špelič(J. Prpič) bo KS prispevala za nabavo gramoza 
(do 30.000 sit).
6. Za dograditev črpališča na vodnem zajetju v Rihjeku KS 
Mokronog ne more zbirali finančnih sredstev, kot jc svetu KS pred
lagala Komunala Trebnje. Svet meni, da bi se naložba morala 
pokriti iz dohodka sedanjega vodovodnega omrežja in iz občinskih 
sredstev.
7. K izgradnji propusta ob cesti Puščava-Slepšek bo KS 
prispevala 4 betonske cevi in 3 vreče cementa.
(V. Hudourniški potok v Rihjeku, ki dela preglavice krajanom 
Ribjcka, predvsem pa na posestvu ge. Jane Kovačič, bodo ukrotili 
krajani sami. Na prošnjo Kovačičeve pa bo KS plačala K) ur dela z 
rovokopačem.
9. K dograditvi vodovodnega rezervoarja na Priči bo KS 
prispevala 250.000 sit. Občinskemu svetu bo tudi predlagala, da 
naložbo uvrsti v občinski program. Ob tem je treba povedati, da ta 
dela niso predvidena v letnem programu investicij mokronoške KS, 
zato bo KS prispevki denar le v primeru, če bo to storil tudi občins
ki proračun.
K). Pobudo skupine krajanov o ustanovitvi samostojne 
občine Mokronog, je obravnaval tudi občinski svet. Pobudi ne 
nasprotuje, svetuje pa, naj zainteresirani vodijo postopek v skladu z 
veljavno zakonodajo.
Peter Kolenc je predstavil dosedanja prizadevanja skupine krajanov 
v lej smeri. Menil je, da bi z novo organiziranostjo samo pridobili, 
Gotovo pa je v tej fazi treba pridobiti čim več informacij.
Sicer pa je svet KS ostal pri sklepu prejšnje seje: v najkrajšem 
možnem času bo sklicano posvetovanje na to temo. Kot gostje bodo 
povabljeni strokovnjaki z ministrstva za lokalno samoupravo in 
drugi. Izdelati bo treba tudi organizacijsko shemo in simulacijo 
delovanja eventualne nove občine.
11. V pogodbeno delovno razmerje (honorarno delo) od II.
do 31.12 97. so sprejeti: Slavko Žnidaršič, za opravljanje 
računovodskih del - 20.000 sit mesečno; Rafko Bijcc, za opravljan
je tajniških del - 20.000 sit mesečno; Vinko Starič, pobiralec pristo
jbin na sejmih in čiščenje ulice po sejmih - 10.000 sit mesečno.
12. Podjetje Iskra ponovno opozoriti naj obžagajo drevesa ob 
cesti, ker ovirajo promet.
13. G. Zvone Novak naj odstrani odsluženi tovornjak iz
useka na Belem Griču.
14. Načrti za obnovo mežnarije na Sv, Vrhu. Svet KS je imen
oval komisijo, ki je pripravila predlog adaptacijskih del v ‘ mežnari- 
ji” na Svetem Vrhu. Predlog se ne ujema z načrti, ki jih je na pobu
do g.Marjana Dolcnška pripravil arhitekt Renato Repše. Zato je 
treba na občini najprej ustaviti postopek za spremembo namemb
nosti stavbe (iz. "mežnarije” v mrliško vežico), šele potem bo lahko 
vložena zahteva za adaptacijo.
13. Novih 60 m kanalizacije na Sv.Florijanu bo moralo do 
nadaljnega počakati, ker ni denarja.

473.176,60
962.110,20

12.792.578.00
1.375.858.00

107.588.00 
647.259.10

19.715.26
32.269,00

435.800.00 
16.846.354,16

MOKRONAJZAR



Imokronajzar
!z poročila Janeza Breganta, 
poveljnika (il) Mokronog.

- V letu 1996 je gasilska sirena 7 krat poklicala na 
pomoč. V treh primerih je zagorela trava na posušenem 
travniku in v gozdu. Enkrat je gorelo ostrešje stanovanjske 
hiše.Gasili smo delovni stroj v peskokopu, požar v gospo
darskem poslopju in goreče avtomobile v garaži.

- V štirih primerih je do požara prišlo zaradi nepre
vidnega požiganja trave.

- Tri intervencije smo imeli izven domačega
območja.

- V letn 1996 smo imeli 12 društvenih in eno sek
torsko vajo.

- Občinskega tekmovanja smo sc udeležili s člansko 
in pionirsko ekipo.

- Nabavili smo nekaj dodatne opreme in agregat za 
razsvetljevanje.
V matični knjigi članov PGD Mokronog je (skupaj z mladin
ci in veterani) vpisanih 88 članov.

Vinogradniško društvo Šentrupert, v katero so 
vključeni tudi vinogradniki naše krajevne skupnosti, je orga
niziralo interno pokušino vin. Vinogradniki so ponudili v 
oceno 15 sort vina. Med posameznimi vini so sc v izbor 
najboljših petih uvrstili tudi pridelki mokronoških pridelo
valcev. DOLENJSKO BELO je prineslo 5 mesto Ivanu 
Vovku. CVIČEK je osrečil Pavla Jevnikarja z 2 mestom, 
Petra Deva s 3 in Ivana Vovka s 5. Tone Zidar se ponaša s 1 
mestom za ROSE. z drugim pa Alojz. Glnšič. Najboljše 
DOLENJSKO RDEČE je pridelal Ivan Vovk. Za LAŠKI 
RIZLING je bil s 3 mestom nagrajen Jevnikar Pavel. Anton 
Maver je bil le mesto za njim. KERNER Ivana Vovka so 
ocenjevalci uvrstili na 2. stopničko, njegov BELI PINO pa je 
pristal na pivi.
Torej, če boste med prazniki v zadregi, veste kje poiskati 
kakovost.

Veliko veselja, Ja koristnega znanja niti ne omenjamo, je ponudila 63 
mladi m tečajnikom smučarska sekcija domačega telovadnega društva, ko 
je v drugi polovici januarja oiga nizi rala smučarski tečaj. Stara, že skoraj 
odpisana električna vlečnica je ves teden delala kot v svojih najboljši h 
časih, saj ni mogla drugače, če soji mojstri Franc Florjančič, Hoj a n 
Korači n, Evgen Ceh m Marjan Šuštaršič vrnili mladost. Isti mojstri so 
uredili tudi teptalni stroj, ki mu sploh m bilo več do kujanja, kadar je 
bilo potrebno ponovno poravnati belo površino, da so otroške nogice in 
bučke čim varneje osvajale umetnost vijuganja s smučmi. Pa ne kar tako, 
kakor se kdo znajde! Sest vaditeljev, Tomaž Kolenc. Fani Kapus, Matej 
Dreža, Robi Gregorčič, Franci Gabrijel in Marjan Kolenc, je skrbelo za 
to. Mama tečaja je bila Milena Kralj - drugače že ne moreš reči osebi, ki 
vedno ravno pravi čas pripelje na prizorišče sendviče, čaj in še kakšno 
drugo dobroto, pripravljeno s pridnimi rokami kuharic mokronoške 
osnovne šole.
Sklenimo zapis z željo po ponovitvi v naslednji sezoni in z iskreno zahvalo 
vsem, ki so kakorkoli pomagali pri tem dogodku, čeprav jih (po pomoti) 
nismo posebej omenili.

Izredne krvodajalske akcije v Mokronogu seje 
udeležilo 86 krvodajalcev, kar zadostuje trenutnim potre
bam novomeške transfuzijske postaje. Krajevni odbor RK 
se vsem udeležencem toplo zahvaljuje za darovano kri, 
obenem pa jih že vabi na redno krvodajalsko akcijo v 
mesecu maju. Vabilo velja tudi drugim krajanom: 
"Pomagajte reševati dragocena človeška življenja!"

Božično-novolctno obdarovanje je vsakoletna akci
ja krajevnega odbora Rdečega križa. Z lično čestitko in 
skromnim darilcem so člani RK obiskali 180 krajanov, 
bolnih, invalidnih in starejših nad 70 let. Razveseljiv je 
podatek, daje med slednjimi kar 17 devetileset letni kov.
I 'sem želimo še veliko zdravja in veselja!

Seveda se te akcije ne da zamisliti brez mladih članov 
Rdečega križa iz mokronoške osnovne šole in njihove men
torice. Iskrena hvala!
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Fotografija je nastala na vrha /empoha, /«v> so še zailnji pridneži 
pospravljali orodje po zaključku delovne akcije na lokalni cesti. 
Ce fotograf ne bi zamudil, bi jili ujel v objektiv vsaj dvakrat 
toliko. Pa kaj! Pomembno je. daje delo opravljeno

Če se odgovorni morda zanašajo, da ho pomlad to pospravila pod 
svojo preprogo, jim sporočamo, da je navlake že zdavnaj preveč.
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TENIS KLUB

MOKRONOG
Jože Metelko, vodja teniške sekcije pri TVD Partizan 
Mokronog, sporoča, da s 1. aprilom spet začenja nova teniš
ka sezona. Odrasli lahko nabavijo letno karto za samo 9.000 
sit. otroci že za 3.500 sit. Cena letne karte je stimulativna, 
saj imetnik lahko igra neomejeno število ur. le to mora 
poskrbeti, da je pravočasno vpisan na tedenskem urniku. 
Tudi v tej sezoni bodo organizirani teniški tečaji in turnirji.

Hribar, gospodar Ludvik Janežič, tajnica Vanda Gorenc. 
Starosta in častni član je g. Alojz Gorenc, ki je bil na sloves
nosti deležen še posebne pozornosti. In kol sc spodobi, so 
najzaslužnejši prejeli odlikovanja in priznanja. Tako je 
predsednik Hribar postal lastnik Reda za zasluge II. stopnje, 
ki ga podeljuje LZS. znak Za zasluge 
LZS so prejeli Peter Deu. Bojan 
Koračiti, Marko Žgajnar in 
Roman Jev nikar, za opravljanje 
del v lovišču je dobil priznanje 
Jože Hočevar, vestno opravljan- 
je lovske čuvajske službe je pri- ^ 
neslo priznanje Zvonetu Žgajnar
ju. na področju kinologije pa si je 
priznanje prislužil Ciril Janežič.

——■————■—————————————Mokronoški lovci ne bi bili to kar so. če sc ne bi ob jubileju
Mokronoški lovci so praznovali petdesetletnico svojega spomnili tistih, s katerimi so v lem času najbolj ustvarjalno 
društva. Na prigodni slovesnosti so sc ozrli po prehojeni sodelovali. Prikupne spominske grafike so izročili KS
poti. povedali veliko lepega, tudi kritiki se niso izognili. V Mokronog, mokronoški osnovni šoli. Zvezi LD Novo mesto
družini je 24 članov in ena članica. Starešina je Franc in LZSIovcnijc.

Odvoz kosovnih odpadkov, odslužene bete 
tehnike, drugih kovinskih in pločevinastih odpad
kov ho 3. aprila 1997.

Posvetovanje na lemo MOKRONOG - OH( 'INA 
bo L aprila 199~. oh I~. uri v prostorih KS 
Mokronog. Sodelovali bodo strokovnjaki z min
istrstva za lokalno samoupravo in drugi.

Svet KS Mokronog obvešča krajane, da bo v 
naslednjih mesecih v krajevni skupnosti tekla 
akcija za popis počitniških hišic in zidanic. Popis 
bo služil kot osnova pri obračunu davka na 
premoženje.

Svet KS ugotavlja, da je kar dobro ocenil dotok 
sredstev iz samoprispevka. Po planu naj bi na ZR 
priteklo ^00.000 sil mesečeno, do 1. marca pa je 
prišlo L 351,85 ~ sit.
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tel.: 068/ 49-270, fax: 068/ 49-218, mob: 0609/ 6!6 350

|>o mnenju Ministrstva za kulturo, št. 415-1142/96 - mb/sp. šteje časopis Mokronajzar med proizvode, za katere se plačuje 5",> davek od prometa proizvodov.

MOKRONAJZAR, Informator KS Mokronog, trto 2, št.3., december 1997.
To številko so pripravili: Svet KS Mokronog, uredil Slane Peček, oblikoval Borut Dvornik. Odgovoren Anton Maver- predsednik Sveta KS, tisk 

tiskarna OTISK - .1.Zupan, Trebnje. Natisnjeno v 600 izvodih, marec 1997. Informator dobijo vsa gospodinjstva brezplačno.
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